
Zápisnica  

zo zasadnutia AKADEMICKÉHO SENÁTU FSVaZ UKF v Nitre 

konaného dňa 30.11. 2010 o 11:15 hod. 

 

Prítomní: 

podľa priloženej prezenčnej listiny 
 

Program zasadnutia: 

1. Systematizácia pracovných miest 
2. Prezentácia výsledkov FSVaZ za rok 2010 vo vzťahu k výkonovým parametrom 
3. Rôzne 
 

 

 
1.  Systematizácia pracovných miest 
 
- prof. PhDr. Eva Sollárová, CSc., dekanka FSVaZ, informovala o kľúčových 

parametroch a ich zmenách od východiskového stavu (október 2008) vo vzťahu 
k plneniu kritéria KZU-6 (pomer počtu študentov na pedagóga), pričom označila 
situáciu na FSVaZ z personálneho pohľadu za stabilizovanú. 

 
2. Prezentácia výsledkov FSVaZ za rok 2010 vo vzťahu k výkonovým parametrom 

 
- prof. PhDr. Eva Sollárová, CSc., dekanka FSVaZ, informovala o celkových 

výsledkoch výkonových parametrov za rok 2010 (74% - FSVaZ), pričom odmeny boli 
distribuované na jednotlivé pracoviská fakulty podľa jednotlivých výkonov. Parameter 
projektovej úspešnosti fakulty označila dekanka ako neuspokojivý a zdôraznila 
potrebu realizácie vedeckých projektov.  

 
3. Rôzne 
- Dr. Lulei sa informoval o riešení finančného deficitu fakúlt UKF.  
- PhDr. Jozefína Mesárošová, PhD. - problémy (rušenie) práce v kanceláriách z dôvodu 

pískania elektronického zariadenia v študovni na Kraskovej (keď si študenti požičajú 
literatúru na kopírovanie a vynášajú ju zo študovne, zariadenie neustále ruší 
pracovníkov katedry). Senát bude o tejto skutočnosti informovať Ing. Petru 
Kluvancovú s návrhom ďalšieho postupu (zakúpenie nového kopírovacieho 
zariadenia, prípadne premiestnenie zariadenia z vestibulu do študovne).  

- Doc. PhDr. Ľuba Pavelová, PhD. na základe informácií od zamestnancov iniciovala 
diskusiu k potrebe riešenia aktuálnej situácie v jedálni, počas komunikácie v senáte sa 
diskutovalo i o možnosti vyčlenenia miest na sedenie pri jedálenských stoloch, ktoré 
by boli určené výhradne pedagógom. 

 
 
Spracoval: PhDr. Martin Lulei, PhD.    V Nitre 1.12. 2010  
 


